
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN 

Tirsdag d. 6. juni 2023, kl. 17.00-19.00 i personalerummet. 

Der serveres en let anretning. 

Fraværende: Jannie Hesche, Kris Østergaard, 

 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 Personalesituation/nye ansigter 
 Status på skoleårets planlægning 

2023/2024 
 Fremtidens skole 

 

-Alle tre skolefester er vel overstået.  
-9. årgangs sidste skoledag forløb rigtig fint. 
-Der er løbende dialog med rengøringen om 
standard/ansvarsområder/affaldstømning 
-Der har været udskiftning på en stilling i 
SFO. 
-Der er skift i SFO-ledelsen pr. 1. august. 
Teamleder bliver SFO-leder. 
-Økonomien i SFO balancerer lige i 
øjeblikket. 
-Der er fortsat et par langtidssygemeldinger 
-Der er en ledig stilling som lærer i AKT-
huset samt en pædagog og 
pædagogmedhjælper til Lagunen.  
Der er tre, der går på pension og to, der går 
på barsel. 
Ansættelsessamtaler: Den 22/6 for 
lærerstillingen og den 28/6 for 
pædagogstillingen til AKT-huset. 
CP deltager den 22/6 og RP deltager den 
28/6.  
Fagfordelingen er ved at være på plads.  
Teamsamarbejdet skal styrkes i næste 
skoleår. Der bliver flere møder, og ledelsen 
vil pege på, hvilke teams, man er med i. 
Drøftelse om det med at gå til mere analog 
undervisning. 

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

Det kommunale budget 2024. 
Budgettet ser nogenlunde ud lige nu, men 
fremtiden er uvis og 5. september kender vi 
det endelige elevtal. 
Der er udsigt til, at skoleområdet i 2024-26 
står overfor ret så voldsomme besparelser.  

3. Fast punkt:  
Nyt fra elevrådet 
 

Mere varieret skoledag – gerne 
trivselstimer/dage, hvor der kunne være 
fokus på det sociale i klasserne.  
Udeundervisning er ønskeligt. Cykeltur til 
skoven og har biologi/N/T. Tavleundervisning 
er bedre end blot opgaver på forskellige 
portaler. 
Mere bevægelse. Gerne i samarbejde med 
idrætsforeningerne i Struer.  



 
 
 
 

4. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 Cykelstativer 
 Vikardækning 

 

-Der er ikke nyt om cykelstativer 
-Stakit/hegn hele vejen langs Drøwten. Der 
høres hos Teknisk Drift og Anlæg til dette. 
-Vikardækning: Det kører ikke 
tilfredsstillende i øjeblikket. Der er en del 
lærere, der har prøver eller er ude til 
censorarbejde på andre skoler.  
Der skal på det første møde efter 
sommerferien være et konstituerende møde, 
hvor der skal vælges ny formand, da 
formanden nu trækker sig ved skoleårets 
slutning og fortsætter som menigt medlem af 
skolebestyrelsen.  
Der efterspørges, at der også er en skolefest 
for Lagunen. Der har ikke været noget i de 
tre år, Lagunen har været i Bremdal. 

5. Skoleudviklingsdata 
  

 

Vi har modtaget data om skolen til brug ved 
skolens udviklingssamtale med forvaltningen. 
 
Data er vedlagt. 
Casper gennemgik de forskellige data, der er 
for skoleområdet i Struer Kommune. Det 
handler om fravær hos elever/medarbejdere. 
Elevtal, kompetencedækning, 
inklusionsberegning/gennemsnitsalder mm.  
 
Skolen har skoleudviklingssamtale med 
forvaltningen torsdag, den 8/6. 
 

 
6. Punkter til næste møde: 

 
  

-Konstituering af skolebestyrelsen – der skal 
findes ny formand. 
-Der skal vælges en 
undervisningsmiljørepræsentant blandt 
eleverne. Elevrådet udvælger.  
Elevrådet skal udpeges lige i starten af 
skoleåret.  
-Der skal være en 
undervisningsmiljøvurdering. Udarbejdes 
hvert 3. år.  
-Budget 
-Mødekalender for skoleåret 2023-2024 
(udkast vedlægges referatet). 
 
 

 


